
             Kungsbacka Gemensamma Fotbollssällskap KGFS

Protokoll Årsmöte, 2015-03-05 kl. 18.30 – 21.00. Plats: Elektronen

Närvarande:
Tölö IF, Ronny Norberg (ordförande), IFK Fjärås, Lennart Skarlöv (fullmakt),
Åsa IF, Kerry Hellström (fullmakt), Särö IK, Johnny Sporrong (ordförande), Per Skörvald,
Kungsbacka IF, Göran Bengtsson, Kullavik IF, Peter Berggren (ordförande), Lars Juviken,
Lerkils IF, Robert Jungevi (ordförande), Håkan Ågren, Christina Jönsson, Frillesås FF,
Anna Ahlqvist (fullmakt).
Löftadalen, Onsala, KDFF samt Anneberg var ej representerade.

1. Ordförande i KGFS Lars Juviken öppnade dagens möte och hälsade välkommen.

2. Röstlängden för mötet fastställdes. Följande klubbar var närvarande med röstberättigade
deltagare:

Särö IK - IFK Fjärås - Åsa IF - Kungsbacka IF -  Lerkil IF – Tölö IF – Frillesås FF –
Kullaviks IF

3. Till mötesordförande valdes Lars Juviken och till mötessekreterare Lennart Skarlöv.

4. Mötet befanns vara utlyst på rätt sätt.

5. Föredragningslistan fastställdes enligt utskickad kallelse.

6. Till justeringsman för protokollet utsågs Johnny Sporrong och Håkan Ågren.

7. Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste året godkändes, enligt utskickat material.
Styrelsens förvaltningsberättelse, i form av balans- och resultaträkning, föredrogs av Christina
Jönsson. Styrelsen beslöt enhälligt att godkänna denna. Dock var inte balans- och
resultaträkningen påskriven av revisorerna vid tidpunkten för årsmötet.
Revisorerna, Göran Bengtsson samt Ingemar Östberg, har ett möte med Christina Jönsson
12/3 för att titta igenom böckerna en sista gång, därefter skrivs balans- och resultaträkningen
under.

8. Revisor, Göran Bengtsson, presenterade sin granskning av föreningens räkenskaper för
2014 och rekommenderade ansvarsfrihet för den avgående styrelsen. Revisionsberättelsen
bifogas protokollet.

9. Årsmötet beslutade enhälligt att bevilja ansvarsfrihet för styrelsen för det gångna
verksamhetsåret.

10. Verksamhetsplan för 2015 fastställdes.

11.  Budget för 2015 fastställdes. Dock skall en tydligare kontoplan upprättas jämfört med
tidigare år. Budgeten baseras på ett positivt resultat på 18,5 kkr.

 12. Årsavgiften för 2015 fastställdes till oförändrat 1000 kronor.
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13.
a. Beslut ang. stadgeändring §14, Tidpunkt och kallelse: Förslag från styrelsen att

årsmötet skall hållas för april månads utgång, detta med anledning av att deltagande klubbar
skall hinna hålla sina egna årsmöten.
Årsmötet beslutar att godkänna detta.

b. Beslut ang. stadgeändring §15, Förslag till ärenden att behandlas av
årsmöte/representantskap. Förslag från styrelsen att motioner skall vara styrelsen tillhanda
senast 2 veckor (tidigare 1 vecka) före årsmötet.
Årsmötet beslutar att godkänna detta.

c. Beslut angående styrelseförslag på Etiska regler vid spelarövergångar mellan
klubbarna inom KGFS.
Årsmötet beslutar att godkänna detta.

d. Beslut angående ”tisdagsträningar” för P15. Årsmötet beslutar att styrelsen jobbar
vidare med förslaget samt gör en utvärdering av hur 13-14 års verksamheten fungerat under
perioden 2009-2014.

14. Årsmötet beslutade att styrelsen skall bestå av ordförande, 8 ledamöter och 3 ersättare.
Totalt 12 klubbar varav 9 st röstberättigade.

15. Val av styrelse, suppleanter, revisor och valberedning. Årsmötet valde enligt
valberedningens förslag följande personer:

a. Till ordförande 1 år valdes Lars Juviken.
b. Till styrelseledamot i 2 år valdes Sofia Abrahamsson, Roger Lövman, Håkan Ågren

och Lennart Skarlöv.
c. Till styrelseledamot i 1 år (fyllnadsval) valdes Peter Orrö och Hans Fredberg
d. Till suppleant 1 år valdes Gunilla Gustafsson, Mattias Hallengärd och Anna Ahlqvist
e. Till revisor 1 år valdes Göran Bengtsson
f. Till revisorssuppleant 1 år valdes Ingemar Östberg
g. Till valberedningen valdes Göran Bengtsson och Per Skörvald

14. Övriga frågor:
a. Styrelsen fick i uppdrag att undersöka hur klubbarna betalar för deltagandet i 13-14 års

verksamheten (tisdagsträningar). Samsyn inom detta efterfrågas.
b. Hur kan vi inom KGFS hjälpas åt att få mer ungdomsdomare.

Styrelsen får i uppdrag att jobba med denna fråga.
c. Lars Juviken tog upp frågan om Elitsatsning på ett herrlag. Arbetsgrupp inom KGFS

kommer att jobba vidare med denna fråga under året.

15. Mötet avslutades.

Kungsbacka 2015-03-05
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Lars Juviken Lennart Skarlöv
Mötesordförande Sekreterare

Johnny Sporrong Håkan Ågren
Justerare Justerare

Bilagor:
Revisionsberättelse 2014, Verksamhetsberättelse 2014, Resultat och balansräkning 2014
Verksamhetsplan och budget 2015


